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BR.0002.9.2014 
 

Protokół Nr L/2014 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 18 września 2014 r. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 19.15. Z ustawowego składu Rady 
Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 20 radnych (nieobecna 
usprawiedliwiona Wiceprzewodnicząca Rady Renata Walerych); lista obecności stanowi załącznik 
nr 1; oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, Dyrektor Samorządowej 
Administracji Placówek Oświatowych Jerzy Roch Kowalski, Zastępca Dyrektora CRKF Akwen Agata 
Kuszyńska, Przedstawiciele Zarządu Transportu Miejskiego w Poznaniu Piotr Snuszka i Wojciech 
Miechowicz, sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLIX sesji. 
4. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 

Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
5. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 

Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
6. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 

Suchy Las, Gminą Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli 
oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Czerwonak 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz 
zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

8. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych będących własnością 
Gminy Czerwonak. 

9. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z placów street workout będących własnością 
Gminy Czerwonak. 

10. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska o konieczności wezwania Rady Miasta i Gminy 

Swarzędz do usunięcia naruszenia prawa. 
12. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2014 roku. 
13. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że wpłynęły dwa wnioski dot. 
zmiany porządku obrad: 
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- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwonaku do prowadzenia 
postępowań w sprawie świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że uchwała została 
podjęta na poprzedniej sesji. Jednak okazało się, że uchwała jest aktem prawa miejscowego i w 
związku z tym zachodzi konieczność ogłoszenia jej w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Wielkopolskiego. Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie projektu w pkt 12 porządku 
obrad, 
- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonej w Czerwonaku. Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie 
projektu w pkt 13 porządku obrad. 
 Wójt Mariusz Poznański wyjaśnił, że uchwała sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonej w Czerwonaku dotyczy gruntów przy Urzędzie Gminy, na których w 
przyszłości ma powstać parking. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie pierwszy wniosek dot. zmiany porządku 
obrad. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie drugi wniosek dot. zmiany 
porządku obrad. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został 
przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad został zmieniony. 
 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLIX sesji. 
4. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 

Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
5. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 

Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
6. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 

Suchy Las, Gminą Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli 
oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Czerwonak 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz 
zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

8. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych będących własnością 
Gminy Czerwonak. 

9. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z placów street workout będących własnością 
Gminy Czerwonak. 

10. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska o konieczności wezwania Rady Miasta i Gminy 

Swarzędz do usunięcia naruszenia prawa. 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Czerwonaku do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
Czerwonak. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Czerwonaku. 
14. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2014 roku. 
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15. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 
sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

16. Wolne głosy i wnioski. 
17. Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu XLIX sesji. 
 Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady podpisał protokół. 
 
Ad.4. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
Ad.5. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
Ad.6. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Suchy Las, Gminą Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektów w/w uchwał. 
 Przedstawiciel ZTM Pan Piotr Snuszka przedstawił prezentację dot. projektu integracji 
transportu zbiorowego Miasta Poznania oraz gmin Czerwonak i Murowana Goślina. Prezentacja 
zawiera organizację transportu zbiorowego na terenie gminy Czerwonak i Murowana Goślina, 
obecne wydatki gmin na transport zbiorowy, proponowane zmiany w układzie linii oraz wydatki 
gmin na transport zbiorowy po integracji. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Jacek Sommerfeld, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Robert Maciejewski, radny Leszek Lesiczka, radna Wiesława Fedder, Wiceprzewodniczący Rady 
Piotr Picyk. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie: 
- projekt uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 
z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu, 
- projekt uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 3 do protokołu, 
- projekt uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Suchy Las, Gminą Czerwonak i Gminą Murowana Goślina w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla publicznych 
przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 
Czerwonak przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 
oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 
 Dyrektor SAPO Jerzy Roch Kowalski dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały i 
wprowadził autopoprawkę w § 2 ust. 1 i 2 po wyrażeniu „na każdego ucznia niepełnosprawnego 
w wysokości” skreślić wyrażenie „nie niższej niż”. Po zmianie: 
- § 2 ust. 1 otrzymuje brzmienie: „Publiczne przedszkola otrzymują na każdego ucznia dotację w 
wysokości równej wydatkom bieżącym przewidzianym na jednego ucznia, w przedszkolach 
publicznych prowadzonych przez Gminę Czerwonak, z tym, że na każdego ucznia 
niepełnosprawnego w wysokości kwoty przewidzianej na niepełnosprawnego ucznia w części 
oświatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez Gminę Czerwonak.”; 
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- § 2 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „Osoba prawna lub fizyczna prowadząca wychowanie 
przedszkolne w formach, o których mowa w przepisach wydanych na podstawie art. 14a ust. 7 
ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, otrzymuje na każdego ucznia dotację z 
budżetu gminy w wysokości równej 50 % ustalonych w uchwale budżetowej wydatków bieżących, 
przewidzianych na jednego ucznia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 
Czerwonak, z tym, że na każdego ucznia niepełnosprawnego w wysokości kwoty przewidzianej na 
niepełnosprawnego ucznia w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez Gminę 
Czerwonak.”. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że Dyrektor 
SAPO uczestniczył w posiedzeniu komisji, na którym udzielił wyjaśnień. Komisja nie wypracowała 
jednolitego stanowiska. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, że komisja 
omawiała projekt uchwały, przyjęła wyjaśnienia Dyrektora SAPO i zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 W dyskusji głos zabrali: radna Wiesława Fedder, radca prawny Ewa Gąsiorek, Dyrektor 
SAPO Jerzy Roch Kowalski, Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, radny Wojciech Skrzekut, 
radny Marek Pietrzyński, Wójt Mariusz Poznański, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu Ewa Banaszak. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
zgłosił wniosek o zmianę zapisu wyrazu „Gminy” z dużej litery na małą w sformułowaniu „na 
terenie Gminy Czerwonak”. Zmiany należy dokonać w: tytule, § 1 ust. 1, załączniku nr 2 oraz 
uzasadnieniu. Po zmianie sformułowanie otrzymuje brzmienie: „na terenie gminy Czerwonak”. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz ze zgłoszonymi poprawkami. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych będących własnością 
Gminy Czerwonak. 
Ad.9. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z placów street workout będących własnością 
Gminy Czerwonak. 

Wójt Gminy Czerwonak Mariusz Poznański zgłosił autopoprawkę do projektów w/w 
uchwał, tj. pkt 11 regulaminów otrzymuje brzmienie: „Na terenie siłowni obowiązuje bezwzględny 
zakaz spożywania napojów alkoholowych, jak również palenia tytoniu, narkotyków i innych 
środków odurzających.”. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jacek Sommerfeld, Zastępca Dyrektora CRKF Akwen Agata 
Kuszyńska. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie: 
- projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych będących własnością 
Gminy Czerwonak wraz z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych 
na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 
- projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów street workout będących 
własnością Gminy Czerwonak wraz z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 
obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad.11. Uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska o konieczności wezwania Rady Miasta i Gminy 
Swarzędz do usunięcia naruszenia prawa. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
W dyskusji głos zabrali: Wójt Mariusz Poznański, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk, 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk. 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Czerwonaku do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że uzasadnienie projektu w/w 
uchwały zostało dokonane na początku sesji. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Czerwonaku. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że uzasadnienie projektu w/w 
uchwały zostało dokonane na początku sesji. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zaproponował wprowadzenie zmiany w podstawie 
prawnej, tj.: 
- zapis – „art. 25 ust. 1 i 2”; 
- wykreślenie – „w związku z art. 23 ust. 1 pkt. 7”. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zgłosił autopoprawkę 
do projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.14. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2014 roku. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska poinformowała, że Skład Orzekający Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu wyraził opinię pozytywną o informacji o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze 2014 r. Opinię RIO otrzymali wszyscy radni w terminie, stanowi ona 
załącznik nr 12 do protokołu. Następnie Skarbnik przedstawiła prezentację z wykonania budżetu. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Informacja o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Czerwonak za I półrocze 2014 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.15. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 
Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Ad.16. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował zrezygnowanie z listopadowej 
sesji i przełożenie sesji z 16 października na 30 października. 
 W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak, 
radny Marek Pietrzyński, Wójt Mariusz Poznański, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk. 
 W wyniku dyskusji ustalono, że odbędą się dwie sesje: 16 października br. i 6 listopada br. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
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- poinformował, że na rondzie Powstańców Wielkopolskich w Koziegłowach na jezdni leżą 
fragmenty kostki brukowej; 
- zapytał o oznakowanie lasu parafialnego; 
- poruszył kwestię bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na ul. Piłsudskiego przy parkingu i 
bloku nr 6 w Koziegłowach; 
- zaapelował o prowadzenie kampanii wyborczej opartej o czyste zasady. 
 W dyskusji głos zabrali (kampania wyborcza): Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk. 
 Radny Marek Pietrzyński zapytał kiedy zostaną odtworzone drogi w Kicinie. 
 Radny Leszek Lesiczka: 
- zapytał czy przed sezonem zimowym zostanie poprawione bezpieczeństwo w rejonie szkoły w 
Kicinie; 
- zapytał o możliwość wsparcia finansowego 700-lecia wsi Kicin i 1050 rocznicy chrztu Polski. 
 Radny Andrzej Moczulski zapytał o rozstrzygnięcie budżetu obywatelskiego. 
 Radny Janusz Andrzejewski zapytał o podsumowanie działalności dot. komisji ds. 
Presseko. 
 Radny Marek Pietrzyński zapytał kiedy zostanie powtórzone zebranie mieszkańców 
Osiedla Karolin. 
 Wójt Mariusz Poznański poinformował, że zostało wysłane pismo do Przewodniczącego 
Zarządu Osiedla Karolin z prośbą o wyjaśnienie sytuacji. 

Radna Wiesława Fedder powiedziała, że była obecna na w/w zebraniu i również wyraża 
wątpliwości odnośnie przeprowadzonego głosowania. Zdaniem radnej zebranie jest nieważne. 
Radna odczytała § 38, § 39 i § 7 statutu osiedla. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy zwróciła uwagę, że protokół z zebrania mieszkańców 
Osiedla Karolin jest mało szczegółowy, ponieważ nie wynika z niego ile osób było obecnych w 
trakcie głosowania. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, radna Wiesława Fedder, 
radny Andrzej Moczulski. 

Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak odpowiedział na pytania radnych: 
- rondo w Koziegłowach – sprawa zostanie rozpoznana; 
- las parafialny – sprawa zostanie przedyskutowana z proboszczem na Komisji Bezpieczeństwa, 
Polityki Społecznej i Zdrowia; 
- przejście dla pieszych w Koziegłowach – został zgłoszony projekt organizacji ruchu, który w 
chwili obecnej jest rozpatrywany przez powiat; 
- poinformował, że w poniedziałek o godz. 1430 odbędzie się spotkanie komisji ds. oceny 
projektów zgłoszonych w ramach budżetu obywatelskiego; 
- drogi w Kicinie – trwają prace związane z doposażaniem przepompowni; odtworzenie drogi ma 
zostać wykonane do końca roku przez firmę ZRUG; 
- poinformował, że w tym roku rozpocznie się inwestycja związana z ul. Gwarną i ul. Kościelną. 
 Wójt Mariusz Poznański: 
- odniósł się do kwestii składanych wniosków do projektu budżetu na 2015 r.; 
- odniósł się do budżetu obywatelskiego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiedział na pytania radnych: 
- 700-lecie wsi Kicin i 1050 rocznica chrztu Polski – należy wpisać do programu współpracy z 
organizacjami pożytku publicznego; 
- komisja ds. Presseko – poinformował, że w chwili obecnej jest wprowadzany program 
naprawczy, który został narzucony przez WIOŚ i Marszałka; otrzymał informację, że spotkanie 
może odbyć się w pierwszym tygodniu października; 
- poinformował, że w przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie w Centralnej Oczyszczalni 
Ścieków w Koziegłowach. 
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Ad.17. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął L sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Monika Grzebielucha-Andrusieczko 


